



**中國香港汽車會**  
HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION  
Est. 1918



## 中國香港房車賽2026公告

### Hong Kong, China Touring Car Race 2026 Announcement

由於本會在去年11月舉辦的中國香港房車賽 2025大獲好評，承蒙各位的支持，中國香港汽車會再接再厲！本會將於3月27-29日在湖南株洲國際賽車場舉行中國香港房車賽2026。賽事設有四組賽事，包括公開組（1500cc或以上）、K20/K24 NA Open組、GR86/BRZ組、及統規組。

公開組接受1500cc或以上賽車參與，如TCR及GT4賽車等。K20/K24 NA Open組方面，接受使用K20/K24機器的賽車參與，禁止渦輪增壓。而GR86/BRZ組將跟從澳門路車挑戰賽技術規例，歡迎GR86/BRZ賽車參與。賽事設有指定輪胎供應商。車手亦可以優惠價預訂合作酒店之房間。參賽名額有限，先到先得。

Following the overwhelming success of the Hong Kong, China Touring Car Race 2025 held last November, and with your continued support, the Hong Kong, China Automobile Association is pleased to announce the Hong Kong, China Touring Car Race 2026! The event will take place from March 27 to 29 at the Zhuzhou International Circuit in Hunan. The event features four categories: Open Class (1500cc or above), K20/K24 NA Open Class, GR86/BRZ Class, and One-Make Class.

The Open Class accepts vehicles with 1500cc or above engines, such as TCR and GT4 cars. The K20/K24 NA Open class accepts vehicles equipped with K20/K24 engines, with turbocharging prohibited. The GR86/BRZ class will follow the technical regulations of the Macau Roadsport Challenge, welcoming GR86/BRZ vehicles. The event features a designated tire supplier. Drivers may also book rooms at partner hotels at preferential rates. Limited entry slots are available on a first-come, first-served basis.

#### **賽事詳情：**

賽事日期： 2026年3月27至29日

賽事地點： 湖南株洲國際賽車場

車手要求： 持有有效地區B級比賽執照或以上，  
持有HKAA以外之賽車執照者，須向發證機構申請不反對書以參加本賽事。

#### **Race Details:**

Race Dates: March 27 - 29, 2026

Race Venue: Zhuzhou International Circuit

Eligible Drive: Holders of a valid Regional Class B racing license or higher.

Drivers holding licenses issued by organizations other than the HKAA must obtain a letter of No Objection Letter from their ASN to participate in this event.



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918



**統規組：**

參賽名額：12個（可二人同行，每人參與一回合賽事）

參賽費用：HKD18500

（2月13日前早鳥價：HKD16500）

（二人報名需另加HKD500保險費，即HKD17000或HKD19000）

參賽按金：HKD15000（車損報價清單（人民幣）：<https://shorturl.at/f73P7>）

費用包括：

- 租用賽車
- 一節練習、一節排位賽、兩回合比賽
- 一套全新半熱熔呔
- 技師團隊費、汽油費、報名費
- 車手賽道人身意外保險
- 星期五及星期六兩晚酒店（一間酒店房間）

**One-Make Class:**

Slots: 12 (two people may participate together, each competing in one race)

Entry Fee: HKD18,500

(Early Bird Price before Valentine's Day on February 13: HKD16,500)

(Additional HKD500 insurance fee applies for two-person registration, totaling HKD17,000 or HKD19,000)

Deposit: HKD15,000 (Vehicle Damage Quote List (RMB): <https://shorturl.at/f73P7>)

Fee Includes:

- Race car rental
- One practice session, one qualifying session, two race heats
- One set of new semi-slick tires
- Mechanic team fee, fuel cost, registration fee
- Driver track accident insurance
- Two nights' hotel accommodation (one room) on Friday and Saturday



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



公開組、K20/K24 NA Open組、GR86/BRZ組：

參賽費用：HKD8000/RMB6800 (2月13日前早鳥價：HKD6900/RMB5800)

- 如需肇慶賽車場來回場地之運車服務或珠海賽車場來回場地之運車服務，需繳付額外HKD380/RMB300的費用)
- 費用不包括車手賽道人身意外保險，參賽車手需於現場向賽車場辦理 (RMB200/日)

Open Class, K20/K24 NA Open Class, GR86/BRZ Class:

Entry Fee: HKD8000/RMB6800

(Early Bird Price before Valentine's Day on February 13: HKD6900/RMB5800)

- For vehicle transport service to/from Zhaoqing Circuit or Zhuhai Circuit, an additional fee of HKD380/RMB300 applies.
- Fee does not include track accident insurance for drivers. Participants must purchase coverage on-site at the circuit (RMB200/day).

備註：

1. 參賽車手需持有有效回鄉證及自行處理交通安排
2. 參賽車手必需自備及穿着符合FIA規格之賽車頭盔、防火手套、HANS、防火頭套、防火內衣、防火賽車服、防火賽車鞋
3. HKAA會員報名優先
4. 完成付款方作成功報名
5. 成功報名後，所有款項恕不退還
6. 如有任何爭議，最終決定權在中國香港汽車會

Remarks:

1. Competitors must hold a valid Home Return Permit and arrange their own transportation.
2. Competitors must provide and wear FIA-compliant racing helmets, fire-resistant gloves, HANS devices, fire-resistant balaclavas, fire-resistant undergarments, fire-resistant racing suits, and fire-resistant racing shoes.
3. HKAA members receive priority registration.
4. Registration is only confirmed upon completion of payment.
5. All fees are non-refundable after successful registration.
7. In case of any dispute, the final decision rests with the Hong Kong, China Automobile Association.



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



有意參加者填妥報名表格，並於2月13日前透過電郵至 [motorsports@hkaa.com.hk](mailto:motorsports@hkaa.com.hk) 提交報名，以享有早鳥優惠。

Interested participants may select and complete the corresponding registration form for their chosen category. Submit your application via email to [motorsports@hkaa.com.hk](mailto:motorsports@hkaa.com.hk) by February 13 to enjoy the early bird discount.

統規組報名表格：<https://hkcr-onemakeapplication.tiiny.site>

Application Form for One-make Class: <https://hkcr-onemakeapplication.tiiny.site>

公開組、K20/K24 NA Open組、GR86/BRZ組報名表格：<https://hkcr-openapplication.tiiny.site>

Application Form for Open Class, K20/K24 NA Open Class, GR86/BRZ Class:

<https://hkcr-openapplication.tiiny.site>

中國香港汽車會賽事委員會

二零二六年一月二十八日